

1-Sep-2026

1- سبتمبر-2026

Resignation of Chief Executive Officer

استقالة الرئيس التنفيذي

Barka Water and Power Company SAOG (the "Company") would like to inform the Financial Services Authority, Muscat Stock Exchange and the investors' community that Mr. Salim Al Sibani the Chief Executive Officer of the Company has submitted his resignation from his position due to personal reasons. The Board of Directors has accepted his resignation, and his last working day with the Company will be 30 September 2026.

تود شركة بركاء للمياه والكهرباء ش.م.ع.ع ("الشركة") إعلام كلاً من هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط وعامة المستثمرين، بأن الفاضل/ سالم السيباني الرئيس التنفيذي للشركة قد تقدم باستقالته لأسباب شخصية. وقد وافق مجلس الإدارة على الاستقالة على أن يكون آخر يوم عمل له بالشركة بتاريخ 30 سبتمبر 2026م.

The Board of Directors extend the appreciation to Mr. Salim Al Sibani for his valuable contributions and dedication to the Company and wish him continued success in his future.

ويتقدم مجلس الإدارة بخالص الشكر والتقدير للفاضل/ سالم السيباني على إسهاماته القيّمة وتفانيه في خدمة الشركة، متمنياً له دوام التوفيق والنجاح في مساعيه المستقبلية.

The Company will make the necessary disclosure regarding the appointment of the new Chief Executive Officer once the selection process has been completed.

وستقوم الشركة بالإفصاح عن تعيين الرئيس التنفيذي الجديد فور الانتهاء من عملية الاختيار والتعيين.

With Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Khadija Al Hanai
Board secretary

خديجة الهنائية
امين مجلس الإدارة

